
 

Voel skole 

Kommende møder:  31/10, 22/11, 14/1, 19/2, 20/3, 25/4, 20/5, 18/6  

Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde d. 25. sep. 2018. kl. 19.00-22.00 

 Aktuelt:  Kommentarer: 

Pkt. 1 

19.00-19.20 

Meddelelser 

 

Fra ledelsen: 

• Elevråd 

• Regnskab 2018 på baggrund af 

elevtal 5.sept.2018 

• Forventninger til budget 2019 

Fra formanden: 

- Skolebestyrelseskursus 

 

Fra undervisning/fritidsdel: 

-  

Øvrige meddelelser: 

 

 HR – der er valgt til elevrådet – det har 

konstitueret sig. Der er som det første blevet 

livet en plan for multibanen. Næste gang de 

mødes skal der snakkes om ”huleregler”. 

Regler skal revideres. Derudover blev der 

snakket legeplads og deltagelse i 

skolebestyrelsesmøde til et af de kommende 

møder d 22/11. 

Regnskab 2018: 

Der er stoppet en del elever inden 

sommerferien – de manglende elever 

betyder vi mangler ca 700000 kr svarende til 

6% af budgettet og forskellen mellem at have 

1 og 2 klasser. 

Skolen har et underskud på ca 250000 – vi 

har dog overført ca 450000 hvilket gør at vi 

har overskud. 

Der er ligeledes et par sygemeldinger – 

skolen får refusion til dele af 

sygemeldingerne 

Budget 2019: 

Der vil også være underskud indtil 

sommerferien 2019. Dermed er kurser mm 

ikke muligt for personalet frem til denne 

dato. 

Der kommer 20 millioner de kommende 3 

budgetår – de 15 mill. tilkommer til skole. 

   



 
Voel skole står til ca at få ca 400000kr. 

Første januar skal bestyrelsen godkende 

budgettet for 2019. 

Voel skole mister elever til privatskolerne og 

disse vælges bla. pga knap så gode 

fortællinger om Langsøskolen. Randi skriver 

en kort evaluering vedr dette års besøg af 

Keld fra Langsø på Voel skole (6.kl) til Keld 

Karen, Randi og Rene har været på 

skolebestyrelseskursus. Karen fortæller om 

de emner som blev gennemgået. 23/10 er 

der et dialogmøde – Karen deltager.  

Uv-delen: 

Er kommet godt i gang, men vi har travlt! 

Vi har været i Lego house – en super dag. Der 

er afholdt forældrenemøder. 

SFO-delen: 

Super forskønnelsesdag – Tak for det! Alle 

opgaver blev løst. Det e godt man ikke skal 

forpligte sig på forhånd – det er godt man 

kan skrive sig på der hvor der mangler 

hænder. Man ved der er ansvarlig – det er 

vigtigt. 

Det var godt at skolebestyrelsen var tilstede 

til indskolingsforældremødet. 

Pkt. 2 

19.20-19.40 

Fleksibel feriepasning 

 
 

Bestyrelsen har mulighed for at 

beslutte at der i en lukkeuge i 

sommerferien er åbent for pasning i 

Voel SFO. Det har betydning for 

bemanding i andre uger. Henrik 

fremlægger. 

Det besluttes at skolebestyrelsen ikke 

benytter sig af ovenstående 

mulighed. 

Pkt. 3 

19.50-21.00 

Årsplanlægning 

- ”Skal-opgaver” listes. Herunder: 

Har vi styr på principperne? 

 (2 bilag) 

Bilag 1: Silkeborg kommunes forslag 

til årshjul. 



 

- ”Kan-opgaver”: Vi laver en 

brainstorm og prioriterer herefter 

punkterne. 

- Der laves årshjul med 

udgangspunkt i 

kommunalbestyrelsens forslag 

samt sidste års årsplan. 

- Ændringer til forretningsorden? 

(nuværende fremgår af årsplan 

2017-18) 

 

 

 

 

Årshjulet(det vi skal) gennemgås og 

diskuteres/justeres. Hvad skal på 

dagsordenen til kommende møder.  

Ønsker til ”kan” opgaver. 

Overgangen fra børnehaven til 

skolen, indskoling til mellemtrin, 

mellemtrin til langsø. Er 

fortællingerne positive eller 

negative? Hvad er forventningerne til 

børnene, forældrene, skolen mv. 

HR finder tal der viser hvor mange 

der har forladt Voel Skole. 

Mai laver et udkast til spørgeskema. 

Der arbejdes frem mod et fælles 

møde Voel, Resenbro og Langsø. 

Mulig dato d. 14/1-2019. 

 

Bilag 2: Skolebestyrelsens årsplan 

2017-18. 

Bestyrelsen (HR+UB) tager fat i 

punktet ”Holddannelse”. 

Der opfordres til at besøge ”skole og 

forældre”s hjemmeside og kigge 

principperne igennem. 

Fire af principperne gennemses til 

næste møde. Opgaverne fordeles. 

 

HR UB holder på et tidspunkt oplæg 

om hvilke drømme de har for Voel 

Skole 

 

 

Kaffe og kage 

- Karen 

 

Pkt. 4 Lærernes dag  



 

 
 

20.50-21.10 - Hvordan skal vi markere den? 

- Hvem er tovholder? 

5. okt er det lærernes dag. 

Bestyrelsen kommer med rød løber, 

roser, rundstykker. Der skal skrives 

ud på Intra til forældre og børn. Husk 

også at italesætte det som 

pædagoger og medhjælpere dag. 

Arne bestiller roser og rundstykker. 

Karen skriver på Intra. Rene finder 

rød løber. Bestyrelsen mødes 7.20 på 

skolen. 

 Johannes Petersens skolelegat 

- Henrik 

 

Skal legatet bruges eller skal det 

nedlægges? Udsættes til næste 

møde! 

Pkt. 73 

21.40-21.50 

Evt.: 

 

HR: Skolen skal have en DPO som kan 

rådgive vedr databeskyttelse. 

Silkeborg Kommune stille en 

tilrådighed, men bestyrelsen kan 

vælge en. 

Bestyrelsen vælger den person som 

Silkeborg Kommune. 

JO: Børn har fortalt om en vikar som 

børnene er lidt bange for. HR har 

snakket med vikaren i dag omkring 

dette og Hr er fremadrettet 

opmærksom på det. 

Pkt. 73 

21.50-22.00 

Godkendelse af referat  

 


